
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2018-10-10 Protokoll nr 08

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Lars Andersson, Magnus Arnoldson, Gunilla Nensén-
Johansson, Agneta Carlberg, Siv Hellström, Paul Finér, Stig
Botvidsson, Margareta Roos och Iréne Crona

§ 1 Sammanträdet öppnas
Ordförande Lars Andersson hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade
sammanträdet öppnat.

§ 2 Dagordning
Utdelad dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Paul Finér.

§ 5 Ekonomin
Lars Andersson redogjorde för föreningens inkomster och utgifter hittills 
under året och meddelade att föreningen f.n. har ett överskott på  20.000 
kr.

§ 6 Medlemsläget
Medlemsantalet är idag 409. Åtta medlemmar har hittills avlidit under 
innevarande år och åtta medlemmar har utträtt ur föreningen under samma
period.

§ 7 Rapporter

          SPF St Olof i Norrköping firade 40-årsjubileum den 5 oktober
Gunilla och Siv meddelade att det varit en mycket trevlig tillställning, 
med god mat och fin underhållning. Festen ägde rum på Östgötaporten 
och drygt 200 personer deltog. Siv framförde våra gratulationer till 
jubilarerna och hon och Gunilla överlämnade en vacker blomstergrupp. 



Därefter gjorde Siv en liten ”kupp” och fick alla de närvarande att göra 
lite rörelsegympa. Ytterligare några föreningar överlämnade gåvor och 
gratulationer. Så även distriktets ordförande Jan-Erik Lövbom, som också 
bistod med en intressant historik om SPF. Lotteri med många vinster var 
det också.

Folkhälsodagen i Linköping den 3oktober
Siv rapporterade från sitt deltagande i folkhälsodagen Linköping. Den 
behandlade bl.a. äldres ensamhet och vad man skulle göra åt det, då det 
oftast leder till depression och psykisk  ohälsa. Prof. Gösta Bucht var en 
av talarna. Han berättade att det f.n. finns 2000 100-åringar i Sverige och 
kommenterade den något grova grupperingen av pensionärer jämfört med 
icke pensionärer (65-100 år =pensionärer, övriga i 15-årsgrupper). Han 
nämnde också att missbruket bland pensionärerna ökat, speciellt bland 
kvinnor samt att en 65+person tar livet av sig varje dag. Ett par eldsjälar i 
Linköping berättade också om ett ideellt projekt – Resurspoolen – som 
man startat i Linköping och som slagit väldigt väl ut. Påminner om vad 
Träffpunkten gör här. Sammantaget tyckte Siv det varit en intressant och 
bra dag.

Resor
Agneta sade att inget ytterligare fanns att rapportera om resor f.n.
Hon hade fått en inbjudan från St Olofs reseansvarige till ett möte med 6 
andra Östgötaföreningars reseansvariga måndagen den 15 oktober, vilket 
hon planerade delta i.

Ordförandekonferens i Vårdsnäs den 22-23 oktober
Lars meddelade att han fått en inbjudan till ovan och redogjorde för 
programmet. Han kommer att delta.

§ 8 Årets förväntade överskott
Lars föreslog att man kanske kunde subventionera den kommande 
grötfesten. Styrelsen avvaktar dock med beslut till efter genomförd 
Oktoberfest.

§ 9 Övriga frågor

Inför årsmötet den 20 februari 2019
Lars meddelade att valberedningens ordf. Monica Helgesson kommer på 
besök vid nästa styrelsemöte den 14 november.



Sune Johanssons film om Botvid i Gnedby
Gunilla påminde om premiären av ovannämnda film som äger rum i Östra
Ny bygdegård (Tingsborg) den 17 oktober, kl 19.00. Förhandsanmälan 
krävs men platserna räcker nog knappast till alla intresserade. Kanske 
något för något av våra kommande månadsmöten.

Influensavaccination
Siv meddelade att årets influensavaccination startar tisdagen den 6 
november och pågår under 3 veckor, tisd. – onsd. – torsd.  kl 13-16, på 
Vårdcentralen i Östra Husby . Vaccionationen är gratis för pensionärer.

Uppdatering av medlemsregistret
Agneta önskade få en uppdaterad lista över våra medlemmar, då många 
uppgifter saknas i versionen från början av året. Lars undersöker. Han 
kommer också att vid nästa månadsmöte uppmana de medlemmar som 
inte längre har fast telefoni att meddela honom ändrat telefonnummer.

Vikbolandsmarken 2019
Magnus meddelade att han kommer att ha ett möte med Bosse för att 
utvärdera årets evenemang. Han undrade om styrelsen ställde sig positiv 
till att vi även 2019 skulle ställa upp som parkeringsansvariga om frågan 
kom upp. Svaret blev att vi gör det under förutsättning av föreningen får 
bruklig ersättning.

§ 10 Avslutning och nästa möte
Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 14 november 2018,  kl 13.00
i Östra Husby bygdegård.

Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet: ___________________ 
Iréne Crona

Justerat:       _______________________ ________________________
Lars Andersson Paul Finér


